
Uddannelsesudvalget

Til: Integrationsministeren

Dato: 24. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 109
Regeringens politik har i hvert fald indtil nu været at ligestille de to typer af ba-
chelorgrader. Det fremgår af kvalifikationsrammen for de videregående uddan-
nelser fra maj 2007. Det er også det bærende princip i såvel Videnskabsmini-
steriet som Undervisningsministeriets forskellige udmeldinger senest f.eks.
Undervisningsministeriets pjece om den danske kvalifikationsramme. Netop
professionsbacheloruddannelserne har en meget høj beskæftigelsesfrekvens.
Uddannelserne er målrettet en række centrale jobfunktioner såvel i den offent-
lige som private sektor, og selv om de naturligvis også er ramt af den aktuelle
krise og besparelserne, er der en meget høj efterspørgsel efter de færdigud-
dannede.
Hvorfor mener ministeren, jf. spm. 108, at der nu skal være en forskelsbehand-
ling af værdien af de to bachelorniveauer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christine Antorini (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christine.Antorini@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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